
KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO
SVET KS LJUBNO 

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel.  031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000

Št. dok.: P- 119/2024

Ljubno, 22. 10. 2024

ZAPISNIK  1.  izredne  seje  Sveta  Krajevne  skupnosti  Ljubno, 
ki je bila v torek, 22. oktobra 2024 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno.

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Marija Habjan, Dejan Šparakl, Sonja Vengar, Milan
Potočnik, Matjaž Toman in Bojanka Bec

Vilko Praprotnik in Miran Dežman opravičeno odsotna. 

Prisotni še: Ana Cestnik Razboršek, tajnica Krajevne skupnosti Ljubno

DNEVNI RED:
1. Ureditev makadamske poti na ljubenskem polju 
2. Prispela pošta
3. Razno 

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red.

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno.

K 1. točki:   Ureditev makadamske poti na ljubenskem polju

Dejan Šparakl predstavi kje gre poljska pot in kakšen je načrt ureditve. Sredinski del se bo
poštampiral, se nasul grob material, na koncu pa se nasuje s finim materialom. Mlet asfalt ni
dovoljen  za  poljsko  pot.  Savski  pesek  ni  primeren.  Komunala  Radovljica  bo financirala
drobljenec. Prevoz in delo bo izvedel izbrani izvajalec. Okvirna cena bi bila 5.000 do 6.000
€. Zbralo se bo 3 ponudbe. Komunala je to že popravljala to pot pred leti, pa samo krpanje
lukenj ni bila primerna rešitev. 
Večina lastnikov mejnih parcel je pisno odobrilo ureditev, trije lastniki mejnih zemljišč pa
posega ne dovolijo. Člani sveta postavijo vprašanje zakaj bi  KS nasipala, če je večinski
lastnik to je 1/3 občina Radovljica? Cesta se je pred časom že urejala. Kmetje so jo nasuli
sami prostovoljno. 
Vsi prisotni člani sveta KS se strinjajo, da s predlogom g. Dejana Šparakla, da se cesta
uredi na tistem delu kjer so za to pridobljena vsa soglasja lastnikov in solastnikov zemljišč.
Na delu, kjer od treh lastnikov in solastnikov nismo pridobili potrebnih dovoljenj pa se pusti v
takšnem stanju kot je sedaj. Eden od lastnikov ne pusti vožnje po delu poljske poti kjer je
lastnik zemljišča 437 k.o. Ljubno. Vsi prisotni se strinjajo, da gre pri tem za oteževanje dela
Krajevne  skupnosti,  prav  tako  nam  ovira  čas  in  izvedbo  del.  Pri  pošiljanju  zahtev  za
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pridobitev  informacij  javnega  značaja  pa  zaradi  njegovih  zahtev  nastajajo,  dodatni  po
našem mnenju nepotrebni stroški. Cesta se bo za potrebe dovoza in odvoza materiala ter
strojev uporabljala iz dveh strani, zaradi prepovedi prehoda čez parcelo 437..

SKLEP 1: Potrjen soglasno: makadamska pot na Ljubenskem polju se uredi vse do parcele 
437 k.o. in takoj naprej se nadaljuje od parcelnih številk k.o. 463 Ljubno in ko. 456. Poslan 
je tudi dopis za soglasje zavodu za varstvo kulturne dediščine, ker je polje na spodnjem 
delu Ljubenskega polja zaščiteno pod kulturno dediščino Slovenije.

K 2. točki:     Prispela pošta

Prejeli  smo  zahtevo  krajana,  da  zahteva  informacije  javnega  značaja.  Z  občino  bomo
preverili kaj je še dopustno in kdaj to nekdo izigrava ter le ovira delo KS.
Ga.  Pavla  Bassanese  razloži,  da  se  je  z  občino  že  preverjalo  kako  je  z  informacijami
javnega značaja ali  smo dolžni dajat  informacije, če nekdo izigrava. Pravico ima do teh
informacij in jih moramo dati. 
Pošlje se dopis občini: ustrezno nas informirajte kako je z množičnem iskanjem informacij,
ki nimajo neke teže in zavirajo delovanje Krajevne skupnosti. 
Prejeli smo geotehničin načrt izvedbe preiskav - zid je pri Ambrožiču v Ljubnem. Načrt je 
priloga tega zapisnika. 
Krajan je poslal soglasje na prošnjo za odobritev postavitve nadtalnega hidranta na 
njegovem zemljišču. 
Župnijski upravitelj župnije Kamna Gorica g. Marko Avsenik je dostavil najemno pogodbo za
najem pokopališča v Otočah. Pri tem je odprtih se veliko vprašanj in pogodbe trenutno ne 
podpišemo.
Prejeli smo ponudbe za prenovo strehe na mrliški vežici v Otočah. Člani sveta so mnenja, 
da bo polovico stroškov krila Krajevna skupnost Ljubno, drugo polovico pa občina 
Radovljica, ker si delita polovično solastništvo. Na občino Radovljica se pošlje dopis za 
polovico pokritja stroškov, drugo polovico bo krila Krajevna skupnost Ljubno. Najprimernejši 
ponudnik bo izbran na prihodnji seji sveta Krajevne skupnosti, ko bodo prispele vse 
ponudbe.
Krajanka je poslala prošnjo za izdajo dovoljenja za prekop ceste za priklop meteorne vode 
na kanalizacijo po obnovi strehe na njeni hiši. Člani soglasno potrdijo, da se njeni prošnji 
ugodi in se ji izda dovoljenje, s tem da na lastne stroške asfaltira prekopani del ceste in vrne
cesto v prvotno stanje. 

Predsednik društva upokojencev g. Janez Vidic je poslal prošnjo za donacijo. Ker gre v letu 
2025 dom Športnega društva pod Službo za upravljanje z občinskim premoženjem režijski 
obrat občine Radovljica, se omenjeni dopis se posreduje na občino. Predsedniku DU BML 
g. Janezu Vidicu se bo posredoval odgovor, ki ga bo dala občina. Krajevna skupnost Ljubno
z objektom Športnega doma Ljubno nima ničesar in zato niti ni pravi naslov glede vseh 
zadev povezanih okrog njegovim delovanjem.

SKLEP 2: Člani sveta potrdijo soglasno sklep, da se pogodba za pokopališče v Otočah še 
ne podpiše, vendar se po predlogu g. Dejana Šparakla počaka na sestanek na občini, ki je 
sklican za 13.11. 2024.
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K 3. točki:  Razno

G. Matjaž Toman pove, da sta novi svetilki na zadnjem delu pri vrtcu Posavec v ulici pri 
Filipiču in Dovrtelu postavljeni dve svetilki povsem skupaj. Med njima je približno 20 metrov 
razmaka. V vogalu, pri vhodu za dostavo in zaposlene vrtca je bil že pripravljen izkop za 
svetilko, vendar so se potem premislili in v dogovoru s sosedi premaknili svetilko nižje. 
Dogovor je bil sklenjen z ga. Urško Zakrajšek, vodjo projekta za investicije KS na 
občinskem delu proračuna in izvajalcem g. Tilnom Štefelinom. Omenjena svetilka pa ni 
potrebna, vendar se na parkirišču za zaposlene doda na nov drog dodatna še ena svetilka 
in bosta tako na tem drogu nameščeni dve svetilki. Zagotovljeno nam je bilo s strani ga. 
Urške Zakrajšek in ga. Štefelina, da bo na vseh straneh tako celotne ulice za vrtcem in ob 
njem dovolj svetlo, tudi za potrebe jutranje dostave vrtca.
Ga. Pavla Bassanese omeni, da sta na glasovanje v prostore za participativni proračun 22. 
10. 2024 prišla dva krajana g. Jakob Šolar in njega žena. Ob tem je g. Šolar vprašal o 
možnosti, da bi prestavil grob na novo lokacijo na novo številko groba. G. Dejan Šparakl 
odgovori, da je potrebno poslati prošnjo na KS in se potem po pravilniku o pokopališki 
dejavnosti prošnji odobri.
G. Milan Potočnik opozori, da je potrebno k na novo posajenim cipresam na pokopališču v 
Otočah dodati zemljo. Odgovor poda. g. Dejan Šparakl, da je bilo že ob zasaditvi cipres z g.
Beštrom dogovorjeno, da se čez čas doda še ena plast zemlje in pognoji, ter v primeru 
porušitve katere od cipres zamenja z novimi.
G. Dejan Šparakl pozove vse člane sveta KS, da pristopijo k glasovanju za participativni 
proračun, ki bo potekalo od 16.10.2024 pa do 23. 10. 2024. Pozove naj se čim več ljudi in s 
tem v kraju pridobimo predlagane predloge, ter jim s tem omogočimo, da bodo izglasovani.
G. Dejan Šparakl pove, da so na mrliških vežicah Ljubno nameščeni komarniki
G. Dejan Šparakl pove, da je v pisarni KS na novo priklopljena internetna povezava z 
izbranim najugodnejšim ponudnikom A1.
G. Matjaž Toman pove, da se bo januarja 2025 začela izgradnja optičnega omrežja na 
Posavcu in zgornjem delu vasi Ljubno.

Seja je bila zaključena ob  21:00 uri.

Zapisala: Ana Cestnik Razboršek
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Dejan Šparakl

Predsednik KS Ljubno
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